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بازدید دادستان کل کشور از 
ستاد انتخابات کشور 

حجت الاســام محمدجعفر منتظری با 
حضور در ستاد انتخابات کشــور، از فرآیند 
ثبت نام داوطلبان ورود بــه مجلس یازدهم 

بازدید کرد.
بــه گــزارش مهــر، حجت الاســام 
محمدجعفر منتظری دادســتان کل کشور 
عصر دیروز)شنبه( به وزارت کشور آمد و از 
فرآیند ثبت نام  داوطلبــان ورود به مجلس 
یازدهم در ســتاد انتخابات کشــور بازدید 

کرد.

سهم زنان از لیست های 
اصلاح طلبان، حدود یک سوم 

خواهد بود
یک عضــو فراکســیون امیــد مجلس 
شــورای اســامی گفــت: بــر اســاس 
صحبت هــای غیر رســمی کــه در داخل 
محافل اصاح طلبان مطرح می شود، سهم 
زنان از لیســت های اصاح طلبــان برای 
انتخابات مجلس یازدهم حدود یک ســوم 

خواهد بود.
به گزارش ایسنا، طیبه سیاوشی نماینده 
مردم تهران در مجلس شــورای اســامی 
که جهت ثبت نــام در انتخابات یازدهمین 
دوره مجلس در ســتاد انتخابات فرمانداری 
تهران حضور یافته بود، در جمع خبرنگاران 
درباره رویکرد اصاح طلبان برای انتخابات 
پیش رو، اظهار کرد: هر کســی که عملکرد 
فراکسیون امید را بررسی می کند، می گوید 
که زنان این فراکسیون به لحاظ عملکردی 
در این مجلس خوش درخشیدند. وی گفت: 
بر اســاس صحبت های غیر رســمی که در 
داخل محافل اصاح طلبان مطرح می شود، 
سهم زنان از لیست های اصاح طلبان برای 
انتخابات مجلس یازدهم حدود یک ســوم 

خواهد بود.
ایــن نماینــده اصاح طلــب مجلس با 
بیان اینکه »لیســت اصاح طلبان بر اساس 
شــاخص های اصاح طلبی و ویژگی هایی 
که زنان و جوانان فعال باید داشــته باشند 
نهایی می شــود« دربــاره اولویــت های 
مجلس یازدهم خاطرنشــان کرد: باید کار 
کارشناســی در حوزه قانونگذاری در بخش 
اقتصاد مــورد توجه مجلــس یازدهم قرار 
بگیرد؛ چرا که اکنــون جامعه دیگر تصویب 
یک روزه طــرح های خلق الســاعه را نمی 

پذیرد.

احتمال ثبت نام چهره های 
شاخص اصلاح طلب وجود 

دارد
شهردار ســابق تهران پس از ثبت نام در 
انتخابات مجلس تصریح کرد که نتیجه ای 

که با رای مردم باشد برای ما محترم است.
به گزارش ایســنا، محمدعلی افشــانی 
با حضــور در وزارت کشــور و ثبت نام برای 
انتخابات مجلس در جمع خبرنگاران گفت: 
من اصاح طلبــم و الان ثبت نام می کنیم و 

بعداً لیست ها هم مشخص می شود.
وی افزود: نتیجــه نهایی را مــردم رقم 
می زنند و نتیجه ای که با رای مردم باشــد 
برای ما محترم اســت. افشــانی در پاسخ به 
پرسشــی درباره احتمال حضور چهره های 
مطــرح اصاح طلــب در انتخابــات تاکید 
کرد: چند ســاعت به پایان ثبت نام مانده و 
احتمال مــی دهم که  چهره های شــاخص 

اصاح طلب هم در راه باشند.

تمام اعضای برجام آمریکا را 
ریشه تنش ها می دانند

معاون سیاســی وزیر امور خارجه گفت: 
در نشســت کمیســیون مشــترک برجام 
همه اعضا صحه گذاشــتند که آمریکا ریشه 
تنش ها در برجام است. به گزارش مهر، سید 
عباس عراقچی معاون سیاســی وزیر امور 
خارجه جمهوری اسامی ایران پس از پایان 
چهاردهمین نشســت کمیسیون مشترک 
برجام کــه روز جمعه در وین برگزار شــد، 
در جمع خبرنگاران گفت: در این نشســت 
همه اعضا صحه گذاشــتند که آمریکا ریشه 
تنش ها در برجام است. وی افزود: همه اعضا 
تاکید داشــتند که بدون برخورداری ایران 
از برجام، نمی توان ایــن توافق بین المللی را 

ادامه داد.
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تحریم های آمریکا علیه ایران 
غیرقانونی است

وزیــر امورخارجه روســیه بــا تاکید بر 
غیرقانونی بودن تحریم هــای آمریکا علیه 
ایران گفت: مشــکات کنونی ایران ناشی از 

همین اقدامات واشنگتن است.
به گزارش ایسنا، ســرگئی لاوروف، وزیر 
امورخارجه روسیه در کنفرانس بین المللی 
گفت وگوهای مدیترانه ای در رم تاکید کرد 
که وضعیــت اقتصادی کنونــی در ایران در 
نتیجه سیاســت های آمریــکا درقبال این 

کشور است.
وی با بیان اینکه مشکات ایران ناشی از 
وضعیت اقتصادی - اجتماعی مردم اســت، 
خاطر نشان کرد: این شرایط به میزان بسیار 
زیادی به دلیل تحریم های آمریکاســت که 
به طــور غیرقانونی علیه ایــران وضع کرده، 
چراکه آمریــکا از توافق هســته ای با ایران 
خارج شده و به دنبال این اســت که مانع از 

اجرای آن توسط سایرین شود.
لاوروف افزود: این اولین باری نیست که 
آمریکا از چنین  طرحی اســتفاده می کند. 
اگر آمریکا به دنبال فشــار اقتصادی بر ایران 
و تحریک مردم به نارضایتی اســت، ما قبا 
شاهد اســتفاده از چنین طرحی در ونزوئا 

بوده ایم. این یک الگو است.

مردم دل خوشی از وضعیت 
کنونی ندارند

رئیس خانــه احزاب گفت: بنــده تا انتها 
پا به پای شــورای ائتــاف نیروهای انقاب 
هســتم و به صورت انفــرادی در انتخابات 

شرکت نمی کنم.
عبدالحسین روح الامینی پس از ثبت نام 
در یازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای 
اســامی، در گفتگو با مهر اظهار داشــت: 
بنده با هماهنگــی و دعوتی که از اســاتید 
دانشــگاه ها و برخی از احزاب و تشکل های 
سیاسی شــده اســت، تصمیم به حضور در 

انتخابات مجلس گرفتم.
وی با تأکید بــر اینکه بنده تــا انتها پا به 
پای شورای ائتاف نیروهای انقاب هستم، 
اظهار داشت: اگر شــورای ائتاف نیروهای 
انقاب تصمیم داشــتند که بنده در لیست 
آنان قرار گیرم، در خدمتشــان هستم اما در 

غیر این صورت انصراف می دهم.
روح الامینی بیان کــرد: در واقع بنده به 
هیچ وجه بــه صورت انفــرادی در انتخابات 
شرکت نمی کنم چرا که معتقدم که درست 
نیســت از حوزه انتخابیه تهــران به صورت 

انفرادی در انتخابات شرکت کنم.
رئیس خانــه احــزاب دربــاره وحدت 
اصولگرایــان در انتخابات آینــده، تصریح 
کرد:به احتمال بســیار قوی شاهد وحدت 
نیروهــای انقابــی خواهیم بــود چرا که 
ضرورت های کشــور باعث شــده است که 
همبســتگی جدی بین نیروهــای انقابی، 
دلسوز و ارزشی به وجود آید و از سوی دیگر 
مردم از شــرایط موجود ناراضی هســتند و 
امیدواریم که افرادی انقابی روی کار آیند و 
به داد مردم برسند و از تکَرار دولت و مجلس 

تکَراری جلوگیری کنند.

 اصولگرایان به لیست 
واحد می رسند

رئیس شــورای مرکزی حــزب موتلفه 
اســامی با بیان اینکه وحدت اصولگرایان 
روند مثبتی را طی می کند و به فهرست واحد 
منتهی خواهد شــد، گفــت: از طرف حزب 

موتلفه اسامی کاندیدا شدم.
سید مصطفی میرســلیم در گفت وگو با 
مهر در پاسخ به ســوالی درخصوص لیست 
انتخاباتی اصولگرایان اظهار کرد: فهرســت 
ائتــاف هنــوز تهیه نشــده اســت ولی از 
شــخصیت های مؤثر ائتاف به من پیشنهاد 

شد ثبت نام کنم.
وی افــزود: وحــدت اصولگرایــان روند 
مناسب و مثبتی را طی می کند و ان شاءالله 

به فهرست واحد منتهی خواهد شد.
رئیس شــورای مرکزی حــزب موتلفه 
اســامی تاکید کرد: در رویکرد اصولگرایان 
توجه به مشــکات مردم و بویژه مســایل 
معیشــتی و نیز اشــتغال و ازدواج جوانان و 

توجه به نسل جدید در اولویت قراردارد.
میرســلیم همچنین گفت: بنده از طرف 
حزب مؤتلفه اسامی کاندیدای نمایندگی 
مجلس شورای اسامی شده ام و نامزدی من 

شخصی نیست.

روزنامه نگارآرزو قادری

جامعه ایران امروز به شــدت نیازمند آرامش است؛ آرامشی که در سایه 
آن امید به آینده تقویت شــود و مردم پرقدرت تر از قبل در راستای اعتای 

کشورمان در زمینه های فعالیت شان تاش کنند. 
مهم ترین امری که این روزها باید محترم شــمرده شــود حفظ اتحاد و 

انسجام ملی است که برای تحقق آن همه باید تاش کنند. 
یکی از عرصه های تأمین کننده اتحاد ملی،  میزان مشــارکت مردم در 
انتخابات اســت که هر چه رضایت عمومی بیشتری حاصل شود قطع یقین 
پرشورتر خواهد بود.  جلب رضایت عمومی مردم نیز مستلزم رفع مشکات 

شان و همچنین فعالیت مسؤولان بر مدار قانون است. 
در همین خصوص به گفــت و گو با علی تاجرنیا، فعال سیاســی اصاح 

طلب پرداختیم که مشروح آن تقدیم مخاطبان گرامی می شود. 
 حجت الاسلام رئیســی، رئیس قوه قضائیه اخیراً عنوان کرد 
که امروز جنس همه پرونده ها بی توجهی به قانون اســت. به نظر 
شما چرا اصل قانون در کشور ما در بسیاری از بخش ها رعایت نمی 

شود؟
در پاسخ به این سؤال باید گفت که با مشکل قانونی در کشورمان مواجه 
نیستیم، بلکه در بسیاری از موارد، قانون به درســتی اجرا نمی شود که این 
اتفاق به دلایل مختلفی رخ می دهد. عده ای که از قدرت و نفوذ برخوردارند 
به راحتی از قوانین تخطی می کنند که باید گفت همین افراد موجب شه اند 
که کشورمان امروزه در بدترین شــرایط قرار گیرد. در حال حاضر در جنگ 
اقتصادی به سر می بریم که همراه با تحریم های خارجی، شرایط اقتصادی 
ایران را در شرایط آســیب پذیر و حساسی قرار داده اســت. شرایط کنونی 
حکم می کند که در داخل تاش هایی در زمینه رفع مشکات صورت گیرد 

و اجازه ندهیم که دشمنان مان به اهداف شان دست یابند. 
برای این منظور باید همه در برابر قانون برابر باشیم و هیچ کس از حاشیه 

امن برای ارتکاب اعمال غیرقانونی برخوردار نباشد. 
اگر این رویه در پیش گرفته شود، قطعاً شرایط بهبود می یابد. 

افرادی که از قدرت برخوردارند بایــد در چارچوب قانون حرکت کنند و 
در تمام مسیر فعالیت شان در عمل نشان دهند که پایبند به قانون هستند. 

یکی از دلایل مهم دیگر که موجب شده عمل به قانون در برخی موارد در 

حاشیه قرار بگیرد این است که نظارتی بر حُسن اجرای قوانین صورت نمی 
گیرد و در بخش نظارت، بســیار ضعیف عمل شده اســت. در همه زمینه ها 
نبود ناظرانی قوی خود را نشان داده است؛ به طوری که می توان گفت که نه 
تنها در زمینه مسائل سیاسی، بلکه در حوزه اقتصادی نیز مشکات بسیاری 
در نتیجه این وضعیت ایجاد شــده اســت که باید گفت ناظران باید بیش از 
گذشــته به فکر ایفای مسؤولیت شان باشــند؛ چراکه رفع مشکات مردم، 
امروزه منوط به نقش آن ها در بخش های مهم و حســاس کشــور در حوزه 

های مختلف است. 
 در حال حاضر ثبت نام بــرای نمایندگی مجلس طی روزهای 
اخیر صورت گرفته اســت و پس از اتمام این زمان و بررسی های 
شورای نگهبان نهایتاً صلاحیت برخی نامزدها تایید و یا برعکس 
رد می شود و اســفند ماه نیز انتخابات برگزار خواهد شد. به نظر 
شما کاهش اعتماد مردم به مســؤولان با مشاهده رواج بی قانونی 

و گسترش فساد چطور باید بازگردد تا شــاهد انتخاباتی پرشور 
باشیم؟

متأسفانه امروزه مردم نگاه مناسبی به مســؤولان ندارند و علت این امر 
نیز گسترش مشکاتی است که مدیریت غلط رقم زده است. 

علت اصلی اعتراضات اخیر و انتقاداتی که نسبت به دولت نیز مطرح است 
به دلیل عدم اداره صحیح کشور است. مردم در حال حاضر از یک سو نسبت 
به بی قانونی هایی که رواج یافته و فســادهایی به دنبال آن شــاهد هستیم 
انتقاد دارند که باید گفت به حق اســت. از دیگر ســو نیز از این که طی سال 
های اخیر، هیچ اراده ای برای مبارزه با مفاسد از سوی دولت صورت نگرفته 
است، گله دارند. البته باید گفت به تازگی تاش هایی در راستای شناسایی 
مفسدان صورت گرفته است که کافی نیست و بیشتر مبارزه با مفسد است و 
ساختارهای فاسد را از میان برنمی دارد. در حالی که باید ساختارها اصاح 

شوند تا فساد به طور کلی ریشه کن شود.   

علی تاجرنیا در گفت وگو با نوآوران:

ساختار فاسد را باید اصلاح کنیم

هیجان بودجه ۱۳۹۹ امروز )یکشــنبه( در بهارستان به اوج خود می رسد 
و دولت دخل و خرج ۴۸۰ هزار میلیاردی یکســاله ایران را به مجلس خواهد 

برد.
به گزارش ایســنا، لایحه بودجه ۱۳۹۹، هشــتمین لایحه ای اســت که 
روحانی به عنوان رییس جمهور دولت یازدهــم و دوازدهم به مجلس تقدیم 
می کند تا بعد از بحث و بررســی وضعیت درآمد و هزینه دولت در ســال بعد 
مشخص و به تصویب برسد. اما بودجه سال آینده شاید متفاوت ترین بودجه 
دولت نسبت به چند ســال گذشته باشد، چنانچه شــرایط به گونه ای پیش 

رفته که باید در وضعیت درآمد و هزینه، تغییرات محسوسی رخ می داد.
این در حالی اســت که با توجه به کاهش درآمدهای نفتی به ویژه در سال 
جاری بودجه ســال بعد  با منابع جدیدی همراه می شــود که بتواند تا حدی 
کمبود درآمد نفتی را پوشــش دهد. به هر صورت دیگر صادرات نفت در روز 
حدود دو میلیون و ۴۰۰ هزار بشــکه ای که قبا وجود داشــت نیست و طبق 

اعام مسئولان به زیر یک میلیون بشکه رسیده است که خود در درآمدهای 
نفتی اثر قابل توجهی دارد. همانطور که در ســال جاری کاهش منابع موجب 

شد دولت دست به اصاح بودجه بزند.
براین اســاس با ریزش درآمد نفتی درآمدهای جدیــد از جمله مالیات به 
نحوی دیگر در بودجه سال آینده پیش بینی خواهد شد که با افزایش پایه های 

مالیاتی و تعریف های جدید همراه است.
قرار بر این شــده دولت نفت را از هزینه های جاری به محل تامین حقوق و 
دستمزد حذف کرده و منابع را به ســمت بودجه های عمرانی هدایت کند که 
پیش بینی شــده حدود ۶۰ هزار میلیارد تومان در بخش عمرانی اختصاص 
پیدا کند. به هر صورت بیشترین هزینه دولت در سال برای هزینه های جاری 
است که از محل آن حقوق و دستمزد را پرداخت می کند و برای امسال حدود 
۳۵۰ هزار میلیارد تومان برآورد شده بود، اما با توجه به این که درآمدها به طور 

کامل محقق نشد، دولت نیز هزینه های جاری را تا حد امکان کاهش داد.

برای ســال آینده در رابطه با حقــوق کارکنان افزایــش ۱۵ درصدی به 
طور متوسط پیش بینی شده است و از ســوی دیگر حقوق های سه میلیون و 

پایین تر از پرداخت مالیات معاف خواهد بود.
در ســال جاری متوســط افزایش حقوق ۲۰ درصد و معافیت حقوقی دو 

میلیون و ۷۵۰ هزار تومان خواهد بود.
از کلیــات دیگری که در بودجه ســال آینــده وجود دارد این اســت که 
پرداخت ارز برای کالاهای اساســی همچنــان با نــرخ ۴۲۰۰ تومان انجام 
می شــود و با وجود این که پیشــنهاداتی در رابطه با اصاح این قیمت مطرح 
بــود، در نهایت رییس جمهــور تاکید بــر ادامه  نرخ ۴۲۰۰ تومان داشــت؛ 
بنابراین دولت حدود ۱۰ میلیارد و ۵۰۰ میلیون دلار برای تامین ارز کالاهای 
اساســی در نظر گرفته که نســبت به ۱۴ میلیارد دلار سال جاری حدود ۳.۵ 
میلیارد دلار کاهش دارد. البته در ســال جاری عملکــرد تامین ارز کالاهای 

اساسی در آخرین اطاع حدود ۱۰ میلیارد دلار بوده است.

رئیس فراکسیون امید با درخواست از خبرگزاری ایسنا برای برخورد انتقادی 
تر با مســائل مربوط به دانشگاه ها، ســکوت فعلی در بین دانشجویان و جنبش 
دانشجویی را سکوت قبرســتانی توصیف کرد و گفت: فضای کنونی دانشگاه ها 

فضای مطلوب انقاب و کشور نیست.
محمدرضا عارف با حضور در خبرگزاری ایســنا، با اشــاره به سکوت در بین 
جنبش دانشجویی گفت: باید رسانه ها بررسی کنند چقدر در ایجاد این فضای 
دانشــگاهی مقصر هســتند. ایســنا به عنوان خبرگزاری با پایه جهت گیری 
دانشــجویی چقدر در اصاح این فضا کمک کرده اســت. کسی چنین فضای 
دانشگاهی را تایید نمی کند شــاید مدیریت ها در کوتاه مدت از این فضا راضی 
باشــند که صدایی از دانشــجویی در نمی آید اما تعبیر بنده سکوت قبرستانی 
است. عارف با تاکید بر این که دانشگاه و دانشجو باید شاداب و بانشاط باشد، گفت: 
دانشجو باید پرخاش کند و مطالبه گری داشته باشد اگر شاهد نشاط بیشتر در 
دانشگاه ها باشیم بخشی از مشکات و مسائل کم رنگ شده و حتی اتفاق نمی  افتد. 

نماینده تهران با تاکید بر لزوم پیگیری جدی تر ایجاد کرسی های آزاد اندیشی به 
عنوان یکی از مطالبات مقام معظم رهبری و مصوبه شورای عالی انقاب فرهنگی 

گفت: قطعا این کرسی ها می توانند در شــاداب تر، پویاتر و فعال تر کردن فضای 
دانشجویی تاثیر گذار باشد. دانشجویان آینده سازان کشور هستند و دانشگاه ها 
هم محلی است که در آن دانشجویان با روش صحیح و خطا تربیت می شوند اگر 
جایی و در مورادی هم تذکری داده شــود باید بدانند که این برای اصاحشــان 

جهت آمادگی برای ورود به جامعه و نقش آفرینی بیشتر است.
وی که به مناسبت بیستمین سالگرد تاسیس این خبرگزاری با خبرنگاران 
این رســانه گفت وگو می کرد، با گرامیداشت تاسیس سالگرد ایسنا گفت: آقای 
فاتح را خداوند سامت بدارد و توفیق دهد. ایشــان قبل از راه اندازی خبرگزاری 
ایسنا با بنده مشورت می کرد آن زمان بنده رئیس دانشگاه بودم و  او رئیس انجمن 
اسامی بودند او را تشویق به راه اندازی خبرگزاری پویا، با نشاط و با پایه دانشگاهی 
و بدون وابستگی به جریان ها کردم. پایه گذاری ایســنا درست بود و به درستی 
سیاســت های گام به گام و تدریجی اش را پیش برد و در این دو دهه در مسیر رو 

به جلو حرکت کرد.

یک فعال سیاســی اصاح طلب گفت: اصاح طلبان قرار اســت بسته ای 
تحت عنوان بســته عدالت عرضه کننــد که در زمینه هایی مثل بهداشــت 

عمومی اصاح اقتصاد و معیشت مردم و آموزش و پرورش فعالیت کند.
علی صوفی با حضور در ســتاد انتخاباتی وزارت کشور پیش از ثبت نام در 
انتخابات مجلس شورای اسامی از حوزه گیان، در گفت و گو با ایسنا، اظهار 
کرد: من فکر می کنم با توجه به جایگاهی که مجلس دارد و نقشی که می تواند 

در اصاح امور ایفا کند یک اصاح طلب باید از این ابزار و وســیله برای اصاح 
امور اســتفاده کند. وی ادامه داد: من دبیر کل یک حزب نیز هستم و تشکیل 
احزاب برای کســب رای و مشــارکت در قدرت و نقد و اصاح آن است. ما به 
عنوان یک حزب و افراد اصاح طلب باید اقدام کنیــم تا از هرجایگاهی مثل  

جایگاه مجلس شورای اسامی به اصاح امور بپردازیم.
صوفی همچنین در پاســخ به این پرســش که چه برنامه اقتصادی برای 

پیگیری از مجلــس را در نظر دارید نیــز گفت: در حال حاضــر هیچ برنامه 
مشخصی اعام نشده اســت اما اصاح طلبان قرار است بسته ای تحت عنوان 
بســته عدالت عرضه کنند که در زمینه هایی مثل بهداشــت عمومی اصاح 

اقتصاد و معیشت مردم و آموزش و پروش فعالیت کند.
وی در پایان گفت: اگر ما بتوانیم چنین بسته ای را به خوبی ارائه کنیم که 

حول سه محور مذکور فعالیت کند می توانیم با مردم گفت گو کنیم.

نماینده ادوار مجلس شورای اسامی گفت: برای سامان بخشی به »بلبشوی 
اقتصادی« که به دلیل بی تدبیری های دولت اتفاق افتاده است، تصمیم گرفتم 

وارد صحنه شوم.
به گزارش مهر، الیاس نادران نماینده مردم تهران در دوره هفتم، هشتم و نهم 
مجلس شورای اسامی با حضور در ستاد انتخابات کشور از حوزه انتخابیه تهران 

برای انتخابات مجلس یازدهم ثبت نام کرد.
وی در جمع خبرنگاران روز ۱۶ آذر را گرامی داشــت و گفــت: یاد و خاطره 

شهدای دانشجو و شهدای راه آزادی را گرامی می دارم.

نماینده مردم تهران در مجلس نهم اظهار داشــت: برای ســامان بخشی به 
»بلبشوی اقتصادی« که به دلیل بی تدبیری های ممتد و مکرر دولت اتفاق افتاده 
اســت، تصمیم گرفتم تا از ظرفیت خود برای خدمت به مردم استفاده کرده و در 
صحنه حضور یابم و با تــوکل به حضرت حق و با رای مردم ان شــا الله در مجلس 
حضور پیدا خواهم کرد. وی ادامه داد: متاسفانه در سال های اخیر مجلس جایگاه 
واقعی خود را در نظام حاکمیتی کشور از دســت داده است. مجلس در سال های 
اخیر نه تنها در راس امور نیست بلکه در جریان بسیاری از امور نیز نمی باشد. نادران 
افزود: مجلس در سال های اخیر به بازی گرفته نمی شود و مقصر اصلی این مسئله 

قبل از همه، ریاست مجلس و بعد از آن عدم وجود ظرفیتی در مجلس برای دفاع از 
حقوق مردم و دفاع از حقوق نمایندگان مردم است.

نماینده مجلس نهم گفت: چنیــن ظرفیتی در مجلس دهم بــرای دفاع از 
جایگاه مجلس در مقام قانونگذاری و در مقام نظارت بر رفتار کارگزاران حکومت 
وجود نداشــت. نادران گفت: در ماجرای فاجعه بنزینی، مجلس بیش از دولت و 
ریاست مجلس و پیش از رئیس جمهور مقصر بود و باید پاسخگو باشد. اگر مجلس 
ریل گذاری درســت انجام می داد و مراقبت می کرد که دولت در مسیر ریلی که 

نمایندگان مردم گذاشته اند حرکت کند شاهد این اتفاقات نبودیم.

بودجه ۹۹ در راه مجلس 

عارف: 

سکوت قبرستانی در دانشگاه ها حکمفرماست

علی صوفی: 

اصلاح طلبان بسته ای تحت عنوان بسته عدالت عرضه می کنند

الیاس نادران:

باید »بلبشوی اقتصادی« را سامان دهیم


